

Maersk Global Service Center (Chengdu) Ltd.

Recommendation 推荐信 马士基信息处理 (成都) 有限公司

Beijing Da Xin Shi Decoration Engineering Co.,Ltd 4/F, Tower C, Building No.5, Hou Xian Dai Cheng No.16 Baiziwan Road, Chaoyang District, Beijing PRC 100124

To whom it may concern,

On behalf of Maersk Global Service Center (Chengdu) Ltd, We'd like to appreciation to you for another well-done job including the coordination, fit-out, M&E、quality、and construction management of our new Chengdu office at D3 Tianfu Software park Chengdu.

DXS awarded twice opportunities successively to cooperate with us between Oct, 2009 to July,2010 that owe to their professionalism technical expertise and outstanding performance. During our cooperation with DXS for these past months, from your construction workers up to the project leading team, we found DXS's professionalism unparalleled in the Decoration field. Everyone could tell this through your ability to work with our team, subcontractors, building management, etc.

We would also like to extend thanks and recommendation to your design team for our project, Once again, commendation for response to changes and rectification are hereby conveyed. We enjoyed working with such a good team and will included DXS on the tender list of our future projects. and would not hesitate to recommend DXS for any company's fit-out requirements.

Yours sincerely Maersk Global Service Center (Chengdu) Ltd.

August 15, 2010

北京大信施装饰工程有限公司 中国北京市朝阳区后现代城5号楼C座4层

邮编: 100124

敬启者

我谨代表马士基信息处理(成都)有限公司感谢你们出色的完成了我司位于 成都天府软件园区D3座的办公室装修工作,这是贵司在装修、机电、工程质 量、工程管理、协作精神方面的又一次综合体现。

2009年10月到2010年7月期间,大信施在众多的优秀施工单位中以绝对优势 的综合成绩和较高的专业技术先后两次成功中标并顺利承接了我司办公室装 修工程。在过去的这几个月,与大信施合作过程中,从工人至领导层,一种 难得的专业及敬业素质贯穿始终,在与Maersk、分包、大厦物业交流等各 环节之沟通过程中处处体现了这一点。

我们同时向贵司的设计部表达我们的谢意及赞赏。再次感谢DXS对所有变更 及调整要求的及时回应。我们很高兴能与这样的一支团队合作,并非常期待 在我司未来的其他项目大信施能以优秀表现而胜出,继续合作。同时像有装 修方面需求的同仁特别推荐DXS公司。

